

Meet & Greet Session with Edwin Siu

Terms & Conditions

1. **Eligibility:** The Edwin Siu meet & greet session is exclusively open to Magnum 4D's M Premium members only.
2. **Registration:** Prior registration is mandatory to confirm your spot to participate in the meet & greet session on 11th May 2024 at Lucky Palace Restaurant, Melaka.
3. **Entry:** Each M Premium member is entitled to ONE (1) entry only. No member is allowed to bring along friends or family members to the meet & greet session.
4. **First Come, First Served Basis:** Registration to the meet & greet session will be granted on a first come, first served basis. Registration will close once the limit of 300 registrants is reached. Doors to the meet & greet session will open at 7.00pm onward.
5. **Confirmation & Entrance Requirement:** Registered members will need to provide their *registered mobile phone number* and show their *M Premium membership* on the MyMagnum 4D app at the entrance as verification to gain their entry to the meet & greet session at Lucky Palace Restaurant, Melaka on 11th May 2024.
6. **Non-transferable:** Entry to the meet & greet session is non-transferable. Registered members cannot transfer their entry to another individual.
7. **Organiser's Right:** The organiser reserves the right to reject any reservation for the meet & greet session without prior notice.
8. **Conduct:** Registered members are expected to conduct themselves respectfully and appropriately during the meet & greet session. Any disruptive or inappropriate behavior may result in immediate removal from the session and forfeiture of the opportunity to meet the artiste.
9. **Liability:** The organiser and the artiste hold no liability for any injuries, damage or losses incurred during the meet & greet session. Registered members participate in the meet & greet session at their own risk.
10. **Cancellation or Changes:** The organiser reserves the right to cancel, reschedule, or make changes to the meet & greet session at any time, without prior notice.

11. **Acknowledgment of Terms:** By participating in the Edwin Siu meet & greet session, registered members acknowledge that they have read, understood, and agree to abide by these terms and conditions and agreed on the PDPA policy.
12. **Contact Information:** For any inquiries or concerns regarding the meet & greet session, registered members can contact our customer support team on 03-9212 2800.
13. **PDPA:** By participating in event, you are agreed to give us the right to use your personal data for the purpose of the event and consent to share or use your information for the purpose of promoting the Company's and its related subsidiaries product / services/ marketing campaign. You further agree to bound by the T&C of the Company's PDPA Policy.

萧正楠粉丝见面会

条款与条件

- 1. 资格：**萧正楠见面会仅对 MyMagnum app 的 M Premium 会员开放。
- 2. 注册：**必须提前通过 MyMagnum app 注册，确认您参加 2024 年 5 月 11 日在马六甲大好运 (Lucky Palace) 酒家举行的见面会的名额。
- 3. 入场：**每位 M Premium 会员仅有一次参与机会。不允许会员携带朋友或家人参加见面会。
- 4. 先到先得：**见面会的注册将根据先到先得的原则进行。一旦达到 300 名注册人数限额，注册将自动关闭。见面会的入场时间将会在傍晚 7:00 开始入场。
- 5. 确认和入场要求：**注册会员需要在 2024 年 5 月 11 日进入马六甲日在马六甲大好运 (Lucky Palace) 酒家的见面会入口时出示其注册手机号码，并在 MyMagnum 4D 应用程序上展示其 M Premium 会员身份以作验证与辨认。
- 6. 不可转让：**参加见面会的入场机会不可转让。注册会员不能将其参与机会转让给其他人。
- 7. 主办方的权利：**主办方保留拒绝任何见面会预约的权利，无需事先通知。
- 8. 行为规范：**注册会员应在见面会期间表现出尊重和适当的行为。任何不当或不适当与非法的行为可能会导致立即被移出会场，并丧失与艺人见面的机会。
- 9. 责任：**主办方和艺人对见面会期间发生的任何伤害、损害或损失不承担责任。注册会员自行承担见面会的风险。
- 10. 取消或更改：**主办方保留随时取消、重新安排或更改见面会的权利，无需事先通知。
- 11. 条款的确认：**通过参加萧正楠见面会，注册会员确认已阅读、理解并同意遵守这些条款和条件，并同意 PDPA 条款。

12. **联系信息：**有关见面会的任何疑问或关注事项，注册会员可以致电 03-9212 2800 联系我们的客户支持团队。

13. **PDPA：**您同意我们使用您的个人数据与资料用于活动目的，并同意分享或使用您的信息用于推广公司及其关联子公司的产品/服务/营销活动。您进一步同意受公司的 PDPA 政策条款约束。